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Vragen van het lid Rutte (VVD) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de handhaving van het rookverbod in de horeca 
(ingezonden 7 februari 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Nauwelijks controle op rookver-
bod»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) vorig jaar 
3000 rookcontroles heeft uitgevoerd, terwijl het rookverbod in 60.000 
horecagelegenheden geldt? 

Vraag 3
Vindt u een rookcontrole in 5% van de horecagelegenheden voldoende voor 
adequaat toezicht? Zo ja, waarom? Zo nee, bij welk percentage is dat volgens 
u wel het geval? 

Vraag 4
Klopt de stellingname van een in het artikel opgevoerde anonieme 
ex-inspecteur van de NVWA dat er regio’s zijn waar helemaal niet gecontro-
leerd wordt? Zo ja, wat vindt u daarvan? 

Vraag 5
Kunt u een overzicht geven van het aantal controles per plaats in Nederland 
over het jaar 2012? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het feit dat er slechts gering gecontroleerd wordt op 
de naleving van het rookverbod in de horeca geen verband houdt met de 
vormgeving van het rookverbod in de horeca? Kunt u uw antwoord toelich-
ten?

1 De Telegraaf, 4 februari 2013
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